
LE REZULTATI
UVELJAVLJAJO

ORGANIZACIJO ZRVS
Nedavaa voKlna koaferenca naše obdoe se je razlikovabi od mnogih

doseda^Jh tako po razpoložen)u delegatov kol po delovnem ozračju. V
uvodaem referato in v razpravah so ugotavljali pomemben napredek
na vseb področjih dek>vi»nj» rezermih slarešin. Organizacija ZRVS je
postala pomembeii de}avnik v vseh KS in v občini pri Uresničevanju do-
govotjene pofitike in tutvaijanju dnižbeuopolitičnega ozračja. K lerou
je seveda priponogta tndi jasna orientacija vse drnžbe glede na mesto
in naloge orgaaizadfe ZRVS kot družbene organizacije, pomemben za
rarvoj samoapravtjan)a v TOZD, KS, pri delu z mUdino itn.

Pomemben napredek je ugotovljen pri strokovnem pouku rezervnih
starešin. Postopno so prehajali s teoretičnega na praktični del, kjer so
se starešine v naravnih razmerah preizkušali in izobraževali za različne
in celotne naloge. Uspešnost takega pouka so zagotavljali tudi priprav-
Ijalni seminarji po vseh krajevnih organizacijah. Rezultati tako resnega
dela se kažejo tako v velikem šlevilu udeleženih starešin (med 85 in
90%) ter v visokih strokovnih rezultatih in ocenah, ki so jih dosegli.

Na konferenci je bila ponovno poudarjena potreba ne le po sploš-
nem strokovnem znanju starešin, temveč ludi po posameznih rodovih
in strokah. V naslednjem obdobju tega predloga še ne bo moč realizira-
ti, kajti občinska organizacija le nima vseh možnosti za organiziranje
takega pouka; poleg tega so za pouk zadolžene operativne enote arma-
de. ki za svoj sestav to tudi opravljajo.

Pri občinskem odboru v večini krajevnih organizacij ZRVS je v pre-
leklem obdobju zaživelo delo aktivov komunistov. Tudi to je dalo zelo
dobre rezultate. Aktivi so oblika in metoda delovanja komunistov, ki
zagolavljajo akcijsko enotnost in ustrezno politično naravnanost ob
najpomcmbnejših akcijah. Uveljavijanje teh aktivov kaže, da velja
tudi v bodoče razvijati take oblike in metode dela.

Rezervne staresine so zelo uspešno sodelovali v društvih Partizan, v
šolah, ob akcijah za samoprispevek idr. Glede tega so bili najuspešnejši
— po navedbah razpravljavcev v krajevnih organizacijah Smartno,
Zadobrova, Zalog in drugod. Aktivnost rezervnih starešin je bilo čutiti
povsod in nekatere delegacije so v večini sestavljene iz rezervnih stare-
šin.

Konferenco so pozdravili predstavniki ZRVS drugih občin, pred-
stavnik občinskega komiteja ZK Pavel Jeriha pa je v svoji razpravi ugo-
tovil, da se je občinska organizacija ZRVS prebila iz zastoja in uspešno
uveljavila. To dokazujejo rezultati in to zagotavija tudi uspešno b o
doče delo. Sekretar skupščine občine Zvone Tušak pa je poudaril, da so
rezervne starešine zelo požrtvovalni in je njihov vpliv čutiti tudi pri
delu občinske skupščine. Več pozornosti pa velja v bodoče posvetiti
delu z mladino.

Podpredsednik republiškega in predsednik mestnega odbora ZRVS
Franc Kranjc je delovanje rezervnih starešin v naši občini označil kot
zelo uspešno in pomembno za delovanje republiškega in mestnega od-
bora.

Predsednik občinskega odbora ZZB NOV Lado Mazovec je pouda-
ril dobro sodelovanje in zadovoljstvo borcev ob dobrem delu rezervnih
starešin. Poudaril pa je tudi posebne naloge na področju dela z mladino
in obujan ja tradici j NOB kot tudi oblike vzgajanja razredne in borbene
zavesti mlajših narodov.

Konferenca je izvolila predsedstvo občinske zveze, sekretariat pred-
sedstva, odbor za kontrolo materialno-finančnega poslovanja, samou-
pravno sodišče ter delegate za mestno in republiško konferenco ZRVS.
Ponovno sta bila izvoljena: za predsednika Franc Bavec in za sekre-
tarja Franc Rojc.

V sprejetem akcijskem programu so tudi v bodoče poudarjene naj-
pomembnejše naloge pri organiziranju strokovnega pouka rezervnih
starešin po enotnih programih za Slovenijo, delo z mladino po šolah in
v pohodnih enotah, sodelovanje pri izbiri za vojaške šole in poklice, so-
delovanje pn obrambnih pripravah v KS in drugo.

Predsednik Fraujo Bavec je v zaključni besedi poudaril pripravlje-
nost rezervnih starešin za opravljanje sprejetih nalog in zaželel tudi v
naslednjem obdobju dobro sodelovanje in podporo vseh družbenopo-
litičnih dejavnikov v občini.

Na koncu je pozval vse starešine. da se udeležijo srečanja rezervnih
starešin Jugoslavije, ki bo letos v Sloveniji in bo velik del obveznosti
prevzela tudi občina Moste-Polje. ANDRIJA VLAHOVIČ


